
Pozn.: V souladu s Nařízením Evropského parlamentu a rady (EU) 2016/679 o ochraně fyzických osob v souvislosti 

se zpracováním osobních údajů a o zrušení směrnice 95/46 ES (obecné nařízení o ochraně osobních údajů) je 

zveřejněn zápis ze zasedání Zastupitelstva města Milevska v upravené podobě, plné znění zápisu je k dispozici 

v sekretariátu MěÚ Milevsko. 

 

Z á p i s  

 
z 29. zasedání Zastupitelstva města Milevska, které se konalo ve středu dne 19. ledna 2022  

od 17:00 hodin ve velkém sále Domu kultury v Milevsku. 
 

 

 

Přítomni: 

Mgr. Petr Barda, Ing. Bohuslav Beneš, MVDr. Lukáš Dolejš, Ing. Mgr. Miroslav Doubek,  

MUDr. Zdeněk Hobzek, pan Michal Horek, Mgr. Marie Jelenová, pan Jaroslav Kolář,  

Mgr. Ludmila Kolářová, RSDr. Jiří Kotalík, Mgr. Pavel Koutník, JUDr. Martin Kupec, Ph.D., 

Ing. Jaroslav Mácha, pan Jaroslav Peták, pan Karel Procházka, Ing. Ivan Radosta. 

 

 

Omluveni:  

Bc. Zdeněk Herout, Mgr. Marie Jarošová, pan Tibor Kaleja, paní Alena Knotová,  

Mgr. Ondřej Šimánek. 

 

 

Program: 

 

Zahájení. 

Ustanovení orgánů zasedání. 

Schválení zápisu 28. zasedání a programu 29. zasedání Zastupitelstva města Milevska. 

 

 

1. Kontrola plnění usnesení – TAJ   

2. Změna rozpočtu města Milevsko – OF  

3. Smlouva o bezúplatném převodu části parc. č. 1995 v k. ú. Milevsko od ÚZSVM – OISM  

4. Prodej pozemkových parcel v Podnikatelském parku Milevsko – ukončení záměru – OISM  

 

 

Projednání návrhů na nové záležitosti. 

Informace úřadu. 

Reakce na předchozí dotazy a podněty. 

Dotazy a podněty. 

Závěr. 

 

 

 

Materiály v elektronické podobě k bodům č. 1–4 obdrželi všichni členové Zastupitelstva města 

Milevska a písemné materiály jsou přiloženy k originálu zápisu. Dále zastupitelé obdrželi zápis  

Finančního výboru ZMM č. 22 a Plán práce Finančního výboru ZMM na rok 2022.  
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Ustanovení orgánů zasedání. 

29. zasedání Zastupitelstva města Milevska zahájil pan starosta Ing. Ivan Radosta, konstatoval 

přítomnost nadpoloviční většiny členů Zastupitelstva města Milevska, a tedy jeho 

usnášeníschopnost. Provedením zápisu byla pověřena Magdaléna Čunátová a jako skrutátor byla 

pověřena Bc. Iveta Jelínková.  

 

 

Ověřovatelé zápisu:  

Mgr. Pavel Koutník, Mgr. Petr Barda.   

 

Návrhová komise byla schválena ve složení:  

Ing. Bohuslav Beneš, pan Jaroslav Kolář, pan Jaroslav Peták. 

 

Mluvčím návrhové komise byl prohlášen Ing. Bohuslav Beneš.  

 

 

Schválení zápisu 28. zasedání a programu 29. zasedání Zastupitelstva města Milevska 

K zápisu z 28. zasedání Zastupitelstva města Milevska nebyly vzneseny žádné pozměňovací 

návrhy, proto ho pan starosta prohlásil za schválený.  

Zastupitelé dále schválili program 28. zasedání ZMM. 

Přítomno: 15 pro - 15, proti - 0, zdržel se - 0  

Hlasování: 

Pro: Barda, Radosta, Horek, Procházka, Kolář, Mácha, Kolářová, Jelenová, Doubek, Peták, 

Dolejš, Beneš, Hobzek, Koutník, Kotalík.  

 

 

Pan starosta představil tajemnici MěÚ Milevsko Ing. Hanu Jánovou, vedoucího Odboru investic  

a správy majetku Ing. Michala Hermu a vedoucího Odboru dopravy Ing. Josefa Hrůzu.  

 

 

1. Kontrola plnění usnesení – TAJ 

Informace k materiálu podal pan starosta.  

Usnesení č. 267/22 

Zastupitelstvo města Milevska 

bere na vědomí přehled: 

- plnění usnesení Zastupitelstva města Milevska z 28. zasedání ZMM, 

- nesplněných usnesení ze zasedání ZMM č. 19 a 25, 

- přehled podnětů a dotazů z jednání ZMM. 

Přítomno: 15 pro - 15, proti - 0, zdržel se - 0  

Hlasování: 

Pro: Barda, Radosta, Horek, Procházka, Kolář, Mácha, Kolářová, Jelenová, Doubek, Peták, 

Dolejš, Beneš, Hobzek, Koutník, Kotalík.  
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Pan starosta předal slovo veřejnosti, ze kterou vystoupil Pavel Anděl. Přednesl výhody umístění 

pumptracku nad umělou travní plochou (např. soustředění více sportovišť na jedno místo)  

a nevýhody umístění u koupaliště (např. obtížný přesun pěších, kdy na koupaliště nevede ani 

chodník). Dále zmínil využitelnost pumptrackové dráhy širokou veřejností a předal  

„Petici o výstavbu sportoviště pump track/pump park v Milevsku“.  

 

 

 

2. Změna rozpočtu města Milevsko – OF  

Na zasedání se v 17:30 dostavil JUDr. Kupec, Ph.D. 

Informace k materiálu podala Ing. Jánová, pověřená vedoucí OF.  

V diskuzi k tomuto bodu programu vystoupili: p. starosta, MUDr. Hobzek, Ing. Jánová, p. Peták, 

p. místostarosta, Ing. Mgr. Doubek, JUDr. Kupec, Ph.D., Mgr. Barda, Mgr. Jelenová, p. Král.  

Usnesení č. 268/22 

Zastupitelstvo města Milevska 

I. schvaluje v rámci změny rozpočtu č. 2/2022 rozpočtová opatření č. 8 až 14 a změny 

závazných ukazatelů aktuálně platného rozpočtu v rozsahu dle přílohy č.  1, 

II. bere na vědomí rozpočtová opatření č. 184 až 194 za rok 2021 dle přílohy č. 2, 

III. bere na vědomí Přehled plánu investic a oprav majetku pro rozpočet města Milevska za rok 

2021 – stav k 31.12.2021 dle přílohy č. 3. 

Přítomno: 16 pro - 16, proti - 0, zdržel se - 0  

Hlasování: 

Pro: Barda, Radosta, Horek, Procházka, Kolář, Kupec, Mácha, Kolářová, Jelenová, Doubek, 

Peták, Dolejš, Beneš, Hobzek, Koutník, Kotalík.  

 

 

Z jednání se v 18:20 vzdálil JUDr. Kupec, Ph.D.  

 

 

 

3. Smlouva o bezúplatném převodu části parc. č. 1995 v k. ú. Milevsko od ÚZSVM – OISM  

Informace k materiálu podal pan místostarosta.  

Vystoupil RSDr. Kotalík mimo tento bod a vrátil se k podané petici a přítomné veřejnosti. 

Vysvětlil jim, že pumptrack nebyl vyškrtnut z rozpočtu na rok 2022 a konečné rozhodnutí je 

v kompetenci Rady města Milevska.  
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Usnesení č. 269/22 

Zastupitelstvo města Milevska 

schvaluje Smlouvu o bezúplatném převodu vlastnického práva k nemovitým věcem 

č. UZSVM/C/22232/2021 - HMPI v předloženém znění.  

Přítomno: 15 pro - 15, proti - 0, zdržel se - 0  

Hlasování: 

Pro: Barda, Radosta, Horek, Procházka, Kolář, Mácha, Kolářová, Jelenová, Doubek, Peták, 

Dolejš, Beneš, Hobzek, Koutník, Kotalík.  

 

 

 

4. Prodej pozemkových parcel v Podnikatelském parku Milevsko – ukončení záměru  

– OISM  

Informace k materiálu podal pan starosta.  

Na jednání se v 18:31 vrátil JUDr. Kupec, Ph.D.  

V rozpravě k tomuto bodu programu vystoupili: p. Peták, p. starosta.  

Usnesení č. 270/22 

Zastupitelstvo města Milevska 

I. schvaluje prodej části poz. parc. č. 456/2 o výměře 1404 m2, části poz. parc. č. 456/1 o výměře 

1926 m2, části poz. parc. č. 456/3 o výměře 101 m2, části poz. parc. č. 455/3 o výměře 81 m2, dle 

geometrického plánu č. 3390-444/2021 označené parc. č. 456/2 o celkové výměře 3512 m2, 

fyzické osobě podnikající 

za celkovou částku 2.482.984 Kč bez DPH. Při DPH 21 % činí kupní cena včetně DPH 

3.004.410,64 Kč. Cena bez DPH je stanovena dle znaleckého posudku č. 4270/125/21. Schvaluje 

kupní smlouvu v předloženém znění,  

II. schvaluje prodej části poz. parc. č. 465/1 o výměře 10374 m2,  části poz. parc. č. 465/1  

o výměře 3283 m2, části poz. parc. č. 456/3 o výměře 1326 m2, části poz. parc. č. 456/2 o výměře 

1456 m2, části poz. parc. č. 456/1 o výměře 238 m2, dle geometrického plánu č. 3390-444/2021 

označené parc. č. 465/11 o celkové výměře 6302 m2, fyzické osobě podnikající 

za celkovou částku 

6.685.924 Kč bez DPH tj. 8.089.968,04 Kč vč. DPH. Cena bez DPH je stanovena dle znaleckého 

posudku č. 4269/124/21. Schvaluje kupní smlouvu v předloženém znění. 

Přítomno: 16 pro - 16, proti - 0, zdržel se - 0  

Hlasování: 

Pro: Barda, Radosta, Horek, Procházka, Kolář, Kupec, Mácha, Kolářová, Jelenová, Doubek, 

Peták, Dolejš, Beneš, Hobzek, Koutník, Kotalík.  

 

 

JUDr. Kupec, Ph.D. poděkoval zastupitelům, úřadu, Živému Milevsku a investorům  

za spolupráci ohledně procesu schvalování prodeje pozemkových parcel v Podnikatelském parku.  

 

Pan Peták poděkoval Bc. Heroutovi, který započal nákup pozemků, kde vzniká Podnikatelský 

park.  
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Projednání návrhů na nové záležitosti. 

 

Návrhy na nové záležitosti nebyly podány. 

 

 

 

Informace úřadu. 

 

Paní tajemnice informovala o zdárném zaplnění uvolněných pozic vedoucích. Dále o nástupu 

vedoucího na odbor vnitřních věcí od 01.02.2022. Také zmínila konání výběrového řízení na 

pozici vedoucího OF. Nakonec informovala o žádosti Okresního soudu v Písku, která se týká 

návrhů na nové přísedící. Po schválení návrhů na přísedící Okresním soudem v Písku, bude 

ZMM předložen materiál k jejich jmenování.  

 

 

 

Dotazy a podněty. 

Pan Peták přednesl podnět od občanů, kteří připomínají slib umístění odpadkových košů v ulici 

Jeřábkova v rámci již skončené rekonstrukce.  

Dále připomněl obec Klisín, kdy tam jsou mezi domy stále prašné cesty a bylo by dobré 

vybudovat cesty nové a zároveň s nimi i novou kanalizaci.  

Paní Ivana Nováková poděkovala za vyslechnutí ohledně pumtracku a přikláněla by se 

k vybudování v rámci stadionu nejenom s ohledem na větší bezpečnost, ale i většího soužití mezi 

sportovci.   

Paní Lenka Hladká zdůraznila možnost využití neorganizovaného sportoviště, které momentálně 

ve městě chybí. Dle jejího názoru by umístění pumtracku v areálu stadionu hezky doplnilo ostatní 

sportoviště.  

Mgr. Kolářová vznesla dotaz ohledně přípravy nové výstavby pro mladé rodiny.  

Pan místostarosta odpověděl, že v rozpočtu na rok 2022 jsou připraveny prostředky na zadání 

studie proveditelnosti. Dále se dotázala, v jakém stavu je příprava územního plánu, zda se stihne 

dokončit v tomto volebním období. Pan starosta odpověděl, že územní plán se připravuje, 

zpracovávají se připomínky občanů a kraje. Věří, že se do konce prázdnin podaří uskutečnit 

veřejné projednání územního plánu a je tedy předpoklad, že vše bude hotové do konce volebního 

období.  

Ing. Mgr. Doubek shrnul potřebnost odpadkových košů v Jeřábkově ulici. Dále zmínil, že v rámci 

pumptracku by bylo dobré s koši též počítat. Pan místostarosta sdělil, že s koši se samozřejmě 

počítá.  

Pan Král sdělil, že byla započata práce na strategii rozvoje města Milevska v období 2022-2030  

a veškeré podrobnosti mohou přítomní zjistit pomocí aplikace Živé Milevsko nebo 

kontaktováním p. Bolka a p. Krále.   
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Pan Peták se dotázal na možnost dotací z Krajského rozvojového fondu ohledně kruhové objezdu 

před Benzinou a u Bažantnice. Pan starosta odpověděl, že projekt bohužel momentálně 

nenavazuje na řešení kruhové křižovatky před Benzinou. 

 

 

Přehled všech podnětů zaznamenaných v tomto bloku bude postoupen radě města, vedoucím 

odborů MěÚ a ředitelům městských organizací a složek.  

Ze zasedání Zastupitelstva města Milevska je pořizován videozáznam/audiozáznam, který je 

zveřejněn na webových stránkách města Milevska po dobu 6 měsíců.  

 

 

 

Závěr. 

 

 

Jednání bylo ukončeno v 18:55 hodin. Příští jednání Zastupitelstva města Milevska se bude konat 

16.03.2022. 

 

 

 

 

 

 

Ing. Ivan Radosta v. r.  

starosta města 

 

 

 

Upravila:  

Magdaléna Čunátová 

 


